
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
 
5/2006. 
 
 

J e g y ző k ö n y v  
 
 
Készült a Kiskunmajsa Város Képviselő-testületének 2006. április 10-én 16,20 órai kezdettel 
megtartott rendkívüli testületi üléséről. 
 
 
Jelen vannak: 
 

Önkormányzat részéről:  
 

Leiz Sándor, Udvardi Illés, Serbán György, Mózer Gyula, Kertész Farkas Zsuzsanna, 
Nagy Béla, Feró Sándor, Dr. Tárai Éva, Terbe Zoltán, Dr. Szabó Lajos, Kolompár 
Orbán képviselők és Faludi Tamás polgármester /12 fő – 63,16%/ 

 
Jelen vannak továbbá: 

 
Dr. Csávolszki László címzetes főjegyző 
 
 

Faludi Tamás polgármester köszönti a jelenlévőket, megállapítja, hogy 12 fővel az ülés 
határozatképes, azt megnyitja. 

 
Jegyzőkönyv-hitelesítőnek felkéri Kertész Farkas Zsuzsanna és Udvardi Illés képviselőket. 
Kéri, aki egyetért a jegyzőkönyv-hitelesítők személyével, kéztartással szavazzon. 
 
 
Kiskunmajsa Város Képviselő-testülete a jegyzőkönyv-hitelesítők személyét 12 igen 
szavazattal - ellenszavazat és tartózkodás nélkül - egyhangúlag elfogadta. 
 
 
Faludi Tamás polgármester ismerteti a napirendi pontot, kéri a képviselőket tegyék meg 
észrevételeiket. 
 
Mivel az elhangzott napirendi ponttal kapcsolatosan kérdés, hozzászólás nincs, azt szavazásra 
bocsátja. 
 
Kiskunmajsa Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a napirendi javaslatot 12 igen 
szavazattal – ellenszavazat és tartózkodás nélkül – elfogadta. 
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N a p i r e n d 
 
1./…./2006. (….) rendelet-tervezet az Önkormányzat 2006. évi költségvetését megállapító 

2/2006. (III.17.) sz. rendelet módosításáról  
Előadó: Faludi Tamás polgármester  
 

 
 
1./ Napirend 

  …/2006. (…) rendelet-tervezet az Önkormányzat 2006. évi költségvetését megállapító 
2/2006. (III.17.) sz. rendelet módosításáról 
Előadó: Faludi Tamás polgármester 
 
Faludi Tamás polgármester ismerteti: 
 
Rendelet-tervezetünk a jelenlegi és az előző önkormányzati ülés elfogadott határozatainak 
pénzügyi fedezetét tartalmazza. 
 
Terbe Zoltán képviselő elmondja: 
 
Az előző testületi ülésen az okozta a feszültséget a döntéshozatalkor, hogy a tanyagondnoki 
szolgálat kiegészítése három fővel olyan plusz terheket ró az önkormányzatra, melyet a 
takarékossági intézkedési terv ismerete nélkül nehéz felvállalni. Ezért javasoltuk, hogy 
halasszuk el ezt a döntést addig, amíg ezt nem ismerjük. Jelenleg sem tudunk arról, hogy a 
tanyagondnok eddig is milyen munkát végzett, beszámolóját a szakbizottság sem fogadta el 
és nincs kidolgozva az sem, hogy a kibővített szolgálat mely területeken dolgozna, mi lenne 
a feladatuk. Ha a költségvetési rendeletből ez a vitás kérdés kikerülne, akkor az elfogadható 
lenne és a már elfogadott határozatok végrehajthatóak lennének. Polgármester úrnak április 
15-ig adott haladékot a testület, hogy kidolgozza az intézkedési tervet, ezt a pár napot már 
ki tudjuk várni a döntéssel. Javasolnám, hogy a tanyagondnoki szolgálat 3 főjét vegyük ki a 
rendeletből és hozzátenném azzal a kitétellel, hogy erre az év második felében térjünk 
vissza, amikor már a takarékossági intézkedési tervet ismerjük és akkor tegyük vissza a 
rendeltbe ezeket a vitás tételeket. 
 
Faludi Tamás polgármester hozzáteszi: 
 
Öt napon belül nem tudom elkészíteni az intézkedési tervet, mert akkor ott testületi ülésen is 
kértem, hogy minden bizottság tárgyalja meg a 167/2001. számú határozatot. A legtöbb 
bizottság nem foglalkozott még ezzel a témával. Köszönet a Mezőgazdasági bizottságnak 
akik már véleményezték. Ezen vélemények összegzéséből tudom elkészíteni a takarékossági 
csomagot. Nem értem az aggályát, hogy miért pont a tanyagondnoki szolgálat beindítása 
okoz Önnek problémát, hiszen az előző ülésen is közel 6,5 millió forintról döntött az 
önkormányzat és abból csak ez a 1,5 millió forintos tétel zavarja Önöket. 
 
Udvardi Illés képviselő véleménye a következő: 
 
Bizottsági tagtársaimtól kaptam egy levelet, melyben kérik, hogy újra tűzzem napirendre a 
tanyagondnok beszámolóját, helyzetét. Kérésüknek a mai napon eleget tettem, kértem a 
Szociális Otthon és a Városgazdálkodási Intézmény igazgatóját, hogy a tanyagondnok 
segítségével részletes beszámolót készíteni szíveskedjenek. Ezt a kérdést bizottságunk 
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április 18-ai ülésén tárgyaljuk. Javaslom, hogy addig ne döntünk ebben az ügyben és a 
költségvetésből vegyük ki ezt a tételt. Nyár következik, ilyenkor nincs olyan nagy szükség 
erre a feladatra, tél közeledtével újra tárgyalhatunk majd erről. 
 
Faludi Tamás polgármester ismerteti: 
 
Előző önkormányzati ülésünknek van egy érvényes határozata a három tanyagondnoki 
szolgálat beindításáról, és ezt a döntést a testület nem vonta vissza. Szeretném még 
hozzátenni, hogy a tanyagondnokot a testületnek nincs joga beszámoltatni, csak az 
intézményvezetőt. Valamint igaz az amit Terbe képviselőtársam elmondott, hiszen a 
szolgálatok csak június 1-jével kerülnének beindításra, addig minden munkarend korrektül 
ki lesz dolgozva és a testület elé fog kerülni, valamint a tanyagondnoki állás betöltésére 
mindenképpen pályázatot fognak kiírni. 
 
Udvardi Illés bizottsági elnök hozzáteszi: 
 
Nem akarom veszélyeztetni a költségvetési tervezet elfogadását, de ha itt ilyen problémák 
vannak akkor azt mindenképpen kezelni kell.  
 
Egyéb kérdés, hozzászólás nem érkezett, Faludi Tamás polgármester szavazásra ajánlja a 
rendelet-tervezetet. 

 
Megállapítja, hogy 9 igen szavazattal, ellenszavazat nélkül, 3 tartózkodás mellett 
Kiskunmajsa Város Önkormányzat 2006. évi költségvetését megállapító 2/2006. (III.17.) sz. 
rendelet módosításáról szóló rendelet-tervezet nem került elfogadásra 
 
További kérdés, hozzászólás nem érkezett, így Faludi Tamás polgármester megköszöni a 
megjelentek részvételét, majd 16,30 órakor az ülést bezárja. 

 
 
 

K. m. f. 
 
 

 
 
 

        Faludi Tamás     Dr. Csávolszki László 
        polgármester         címzetes főjegyző 
 
 
 
 
 
 
 Kertész Farkas Zsuzsanna             Udvardi Illés  
           jegyzőkönyv-hitelesítő      jegyzőkönyv-hitelesítő 

 
 


